
 

 
 

 

Vragen ex. Art.41 Lijst Riel Goirle          11‐12‐2012 

 

Betreft: CC Jan van Besouw 

Onlangs vernamen wij uit het Brabants Dagblad, dat de heer Leo Pot een onderzoek had gedaan naar 

de exploitatie van het cc Jan Besouw. 

Vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders: 

 

1. Was u bekend met dit onderzoek? 

Nee. De portefeuillehouder was wel op de hoogte van het feit dat, in verband met de ziekte 

van de heer Verdaasdonk, een verzoek is gedaan aan de heer Pot om te kijken  naar de 

programmering. Het college is niet op de hoogte gebracht van een onderzoek naar de 

exploitatie van het CC Jan van Besouw. 

2. Wat was de reden van dit onderzoek? 

Het onderzoek is gedaan in opdracht van de Stichting SCAG. Het college was en is niet op de 

hoogte van de reden, de aard en de inhoud van de opdracht.  

3. In wiens opdracht is dit onderzoek gedaan? 

zie vraag 2. 

4. Klopt de conclusie, dat er een grotere bijdrage van de Gemeente Goirle gevraagd moet 

worden? 

Het college is niet op de hoogte van de conclusies uit het rapport. Zie verder vraag 5. 

5. Zo ja, wat is dan de zienswijze van het college hierop? 

Het college is geen opdrachtgever in deze, noch heeft zij inhoudelijk kennis van het rapport. 

De voorzitter van het bestuur heeft de portefeuillehouder daags voor de publicatie in de 

krant enkele van de suggesties in de programmatische en organisatorische sfeer verteld, 

welke tot betere bedrijfsvoering zouden kunnen leiden. Hierbij is niet gerept over extra 

structurele financiële bijdrage van de gemeente. 

6. Kunt u zich voorstellen, dat de raadsfractie van Lijst Riel Goirle verbaasd was, dit bericht uit 

de krant te lezen? Had u de raad hierover eerder kunnen informeren? 

Wij kunnen ons de verbazing voorstellen en delen die. Wij waren en zijn zelf niet inhoudelijk 

op de hoogte en dus niet in staat uw raad hier eerder over te informeren.  

7. Kunt u de gemeenteraad de bevindingen van de heer Pot doen toekomen? 

Het college zal daarover met de Stichting SCAG in overleg treden.  

8. Wat zijn de vervolgstappen in dit proces? 

Het college gaat met het bestuur in gesprek. Het  college ziet geen reden de subsidie aan de 

stichting structureel te verhogen. Het exploitatieresultaat van de afgelopen twee jaar geeft 

daar geen aanleiding toe. 

 

Fractie Lijst Riel Goirle 


